
Styrelsemöte KFUM Örebro Frisbee 

 

Datum: 24 april 2025 

Plats: Tegelbruket 

Närvarande: Erika, Lotta, Stefan, Fredrik, Malin  

 

1  Ordförande öppnar mötet. 

 

2  Val av justerare. 

 

3  Mötesdeltagarna godkänner dagordningen. 

 

4  Ordförande går igenom föregående mötes protokoll. 

 

5 Rapport från ultimate.  

o Just nu är det paus i ungdoms- och damträningarna i väntan på utesäsongen. Herrarna hyr 

konstgräsplanen i Mellringe under pausen.  

o Damerna spelar EM-kval i Leicester nu i helgen.  

o Herrarna spelar EM-kval i Esbo i slutet av maj.  

 
6  Rapport från discgolfen.  

Brickebergs discgolfbana 

o Banbygget i Brickeberg är inne på sluttampen. Den 11 maj är det gemensam röjardag. Anmäl 

deltagande så får du lunch.  

o Klubben har förhandlat fram ett avtal med kiosken i Sörbybacken. Vid uppvisande av 

medlemskort (finns i appen på laget.se) så får du 20% rabatt på glass och dryck.  

o Vi ska ordna så att det finns hyrdiscar i Sörbybacken.  

o Det förs diskussioner kring gräsklippning vid hålen nära Sörbybacken. Vi önskar köpa 

gräsklippning av dem då vår gräsklippare inte kan köras genom tunneln under 

Norrköpingsvägen.  

o Vid tävlingar i Brickeberg bör vi informera deltagare om att det endast finns ett begränsat 

antal parkeringsplatser vid Sörbybacken.  

Hästhagens discgolfbana 

o Vi vet fortfarande inte exakt när bron kommer på plats.  

o Hål 10 kommer att ha sin tee där det idag ligger en stock, dvs så att man kastar över 

grusvägen vid den nya bron. Detta ska markeras ut och vi hoppas snart kunna lägga dit en 

ordentlig tee.  

o Det har ”grov”-röjts för 3 extra hål på andra sidan bron vid hål 10. Planen är att de hålen ska 

finnas som X-hål för att kunna variera bansträckningen. Vid de hålen kommer det att gå kor 

och vi har en dialog med ansvarig för området kring Karlslunds herrgård och Hästhagen om 

att kunna flytta på korna vid tävlingar och event.  

o Det behövs precis som i Brickeberg göras en uppfräschning i Hästhagen. Nya teeskyltar 

behöver upp, det behöver röjas sly kring fairways bland annat. Mer information om när detta 

sker kommer så snart datum är satt.  

7  Rapport från kassör.  

o Inget att rapportera 

 

8  Övriga ärenden.   
o LOK-stöd - När vi har aktiviteter som t ex Örebrotouren och Måndagskul behöver vi föra närvaro på 

alla deltagare som är upp till 25 år. (LOK står för statligt lokalt aktivitetsstöd, och avser att stödja 

idrottslig föreningsverksamhet för barn och ungdomar mellan 7 och 25 år.)  

o Genomgång av mejlen 



 

 

9  Mötets avslutande. Nästa möte 20 maj kl. 17.45. 

 

Charlotte Korslid      Fredrik Åkerlund 

         

…......................................................      …...................................................... 

Sekreterare       Justeringsman              


